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Z A P I S N I K  

Sa 33. sjednice Upravnog odbora STSCG održane 7. novembra 
2019. godine  
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Podgorica 7. novembar 2019. godine  

 

 

 

 



STSCG  
Upravni odbor  
Br: 01- 
Podgorica, 7. novembar 2019. godine 
 
Sjednici prisustvuju: Ratko Dedić, Vesko Petričević, Ranko Boca, Nenad Raičević, 
Branko Cubović, Rodoljub Ćorić, Milan Bojanić - članovi Upravnog odbora, Goran 
Premović – trener STK Ivangrad, Dijana Zonjić – selektorka, Mirjana Raičević – 
predsjednica Stručnog savjeta i Sunčica Rogić, sekretar STSCG. 
 
Odsustvuju: Jovica Franeta1 i Ratko Bataković - članovi Upravnog odbora. 
 
Sjednicom je predsjedavao Ratko Dedić, predsjednik STSCG.  
 
 
Za ovu sjednicu utvrđen je sljedeći  
 
 

D N E V N I  R E D  
 
 

1. Usvajanje Zapisnika sa 32. sjednice Upravnog odbora, održane 18. oktobra 
ove godine  

2. Pitanja iz rada STSCG 
3. Pitanja i predlozi 

 
 

1. 
 

Zapisnik sa prethodne sjednice usvojen je jednoglasno. 

 

2. 

Upravni odbor, sagledavajući sve činjenice i odluku Registracione komisije po pitanju 
registracije igrača STK Ivangrad, vodio je računa da ne ošteti STK Ivangrad, a kamoli 
igrače tog kluba. Kao i na prethodnoj sjednici, navedeno je u kom dijelu je prekršen 
Pravilnik o registraciji igrača, kao i da zaključak o nezvaničnom igranju igrača ovog 
kluba u ekipnoj konurekciji omogućava da se igrači takmiče i ne gube kontinuitet ni 
bodove, s obzirom da bi se svi njihovi rezultati bodovali za rang listu. 

 
1 Jovica Franeta je podnio ostavku na mjesto člana Upravnog odbora prije održavanja ove 
sjednice. 



Predsjednik je dao riječ Goranu Premoviću, treneru STK Ivagrad. Premović je ukazao 
na propuste klubova u prethodnom periodu i zamolio da se opet razmotri zahtjev za 
zvaničnim učešćem ekipa STK Ivangrad. 

Stavove po ovom pitanju iznijeli su i ostali članovi UO, kao i selektorka D. Zonjić. 

Nakon diskusije, potvrđena je odluka koju je UO donio na prethodnoj sjednici, u 
skladu sa odlukom Registracione komisije. 

3. 

a) 

Dopis Nede Milačić Bogdanović – Predsjednik UO je zadužio potpredsjednike R. 
Bocu i M. Bojanića da pripreme odgovor na dopis Nede Milačić Bogdanović, koji će 
se verifikovati na narednoj sjednici. 

b) 

Dopis Snežane Ćulafić – UO je zadužio Stručni savjet da pripremi informaciju o 
troškovima prevoza za igrače i trenere za Novi Sad, nakon čega će se UO izjasniti. 

c) 

Na pitanje Nede Milačić Bogdanović o neophodnosti učešća u 70% ekipnih mečeva 
radi sticanja prava na učešće u play off-u – s obzirom da je za učešće u play off-u 
potrebno nastupiti u 70% mečeva u ligaškom dijelu, UO je zaključio da se i dubl 
računa kao nastup. 

d) 

Na pitanje nekih od klubova ko odlučuje i bira mečeve za prenos Super lige na 
RTCG, UO je zaključio da ovlašćenje za pregovore sa televizijom ima potpredsjednik, 
R. Boca. 

e) 

Pravilnik o rang listama – M. Raičević je predstavila detalje oko izmjena pravilnika o 
rang listama, koji predlaže Stručni savjet. UO je usvojio novi pravilnik o sastavljanju 
rang listama. 

 

Sjednica je trajala od 13 do 17 časova. 

 
SEKRETAR STSCG           PREDSJEDNIK STSCG  

    Sunčica Rogić                  Ratko Dedić  


